
Zápis ze školské rady dne 19. 6. 2014  

  

Přítomni:  

PhDr. Iva Pospíšilová, MUDr. Alena Ryšavá, RNDr. Jana Randíková, Ing. Tomáš Havlíček,  

Mgr. Marek Holinka, Mgr. Roman Bartoníček  

Hosté: ředitel školy RNDr. Vladislav Slavíček  

Program:  

1) Novinky na GJO 

2) Zpráva Školní inspekce 

3) Uvolnění PaedDr. Jiřího Posselta z funkce statutárního zástupce školy 

4) Personální změny ve sboru 

5) Investice 

6) Nadační fond a maturitní plesy 

7) Nostrifikační zkoušky 

8) Maturity 

9) Uchazeči o studium 

10)  Diskuse  

Usnesení:  

1) Členům ŠR byly představeny novinky: akvárium a relaxační koutek pro studenty. 

2) Pan ředitel shrnul závěry Školní inspekce a konstatoval, že GJO dostalo vynikající 

hodnocení. Drobné závady byly odstraněny ještě během inspekce. 

3) Ředitelem školy RNDr. Vladislavem Slavíčkem bylo konstatováno, že PaedDr. Jiří Posselt 

byl na základě vzájemného souhlasu uvolněn z místa statutárního zástupce školy. Tento post 

byl dočasný po dobu tvorby ŠVP a jeho zavádění do praxe. 

 4) Ředitel školy oznámil členům ŠR odchod tří členů učitelského sboru – Mgr. Lukáše 

Kačera (nově ředitel ZŠ v Kolíně), PaedDr. Vladimíra Šmahaje (gymnázium v Praze), Mgr. 

Aleny Literové (odchod do důchodu). 

5) Investice v nadcházejícím období se budou týkat zejména zateplení budovy. Byla zmíněna 

tvorba projektu na toto téma. 

6) a 7) Byly zhodnoceny výsledky nostrifikačních zkoušek a státních i profilových maturit. 

S výsledkem – 3 studenti neuspěli. 

9) Ředitelem školy byly oznámeny počty studentů do nových tříd v následujícím školním roce 

s konstatováním, že žádal kraj o povolení tří tříd čtyřletého gymnázia. Zřizovatel však tuto 

verzi neumožnil. 

předseda ŠR Roman Bartoníček 


